

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးအကြောင်း သင်သိထားရမည့် အချက် 7 ချက်



အချက် #1 COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများက သင့်ကို COVID-19 မဖြစ်စေပါ။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများတွင် ဗိုင်းရပ်စ်အစိတ်အပိုင်း မပါဝင်သောကြောင့် သင့်ကို COVID-19 မဖြစ်စေနိုင်ပါ။ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည် သင့်ကို ဗိုင်းရပ်စ် မဖြစ်အောင် ကာကွယ်ပေးပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးထိုးခံပြီးနောက် လည်ချောင်းနာခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပူခြင်း ကဲ့သို့ ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများ ခံစားရနိုင်ပါသည်။ ၎င်းမှာ ပုံမှန်ဖြစ်ပြီး ဖြစ်လေ့ရှိပါသည်။



အချက် #2 COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများကို အမြန်ဖန်တီး ထုတ်လုပ်ခဲ့ရသော်လည်း ဘေးကင်းပါသည်။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများ ဖန်တီးထုတ်လုပ်ရာတွင် ကျော်သွားခဲ့သည့် အဆင့်များ မရှိခဲ့ပါ။ ကမ္ဘာအနှံ့ရှိ သိပ္ပံပညာရှင်များသည် ဤနည်းပညာအတွက် ဆယ်စုနှစ်ကျော်ကတည်းက လုပ်ကိုင်လာခဲ့ကြပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဘေးကင်းပြီးထိရောက်သည့် ကာကွယ်ဆေးကို အလွန်လျင်မြန်စွာ ဖန်တီးနိုင်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။



အချက် #3 COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည် သင့်အား ဗိုင်းရပ်စ် မျိုးကွဲတစ်ခုထက်ပို၍ ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။

ဗိုင်းရပ်စ်များသည် အချိန်နှင့်အမျှ ပြောင်းလဲတတ်ပါသည်။ သို့မဟုတ် သန္ဓေပြောင်းလဲမှုအသေးစားများ ဖြစ်တတ်ပါသည်။ ဒေတာများအရ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည် COVID-19 ဖြစ်စေသည့် ဗိုင်းရပ်စ်၏ ယနေ့အထိ မြင်တွေ့ရသော မျိုးကွဲများကို ထိရောက်စွာ ကာကွယ်ပေးသည်ဟု သိရပါသည်။



အချက် #4 COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများက သင့် DNA ကို မပြောင်းလဲစေပါ။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည် mRNA ကာကွယ်ဆေးများ ဖြစ်ပြီး သင့် DNA နှင့် မည်သည့်နည်းနှင့်မျှ တုံ့ပြန်မှု မပြုပါ။ ၎င်းတို့သည် သင့်အား COVID-19 ကူးစက်မှုမှ ကာကွယ်ပေးရန် ပဋိဇီဝပစ္စည်းများ ဖန်တီးပေးသည့် ကိုယ်ခံအား တုံ့ပြန်မှု တစ်ခုကို အစပျိုးပေးပါသည်။



အချက် #5 COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည် ကလေးမရခြင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ဝန်ပျက်ကျခြင်းတို့နှင့် မသက်ဆိုင်ပါ။

COVID-19 သည် ဗိုင်းရပ်စ်ကူးစက်ခံခဲ့ရသည့် အမျိုးသမီးများတွင် ကလေးမရခြင်း မဖြစ်စေခဲ့သောကြောင့် ကာကွယ်ဆေးက ထိုကဲ့သို့ ဖြစ်စေနိုင်သည်ဟူ၍ တွေးစရာပင် မလိုအပ်ပါ။ ကာကွယ်ဆေး၌ပါသည့် ပရိုတင်းသည် အချင်း၌ရှိသော ပရိုတင်းကို တိုက်ခိုက်သည်ဆိုသည့် ပြောဆိုမှု အွန်လိုင်းတွင် ပျံ့နှံ့နေသော်လည်း ယင်းအချက်အလက်မှာ မမှန်ကန်ပါ။ **အဲဒါက မှားပါသည်။** ပရိုတင်းနှစ်ခုမှာပါရှိသည့် အမိုင်နိုအက်ဆစ် ပမာဏအနည်းငယ်က အဆိုပါ အာနိသင် မဖြစ်စေနိုင်ပါ။ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများကို ကိုယ်ဝန်သည်များတွင် စမ်းသပ်ထားရသေးပါ။ သို့သော် ကိုယ်ဝန်သည် အမျိုးသမီးများသည် ကိုယ်ဝန်ဆောင်ကာလအတွင်း အခြားရောဂါများအတွက် ကာကွယ်ဆေးထိုးခံကြရပါသည်။ ကိုယ်ဝန်သည်အမျိုးသမီးများတွင် COVID-19 ကြောင့် ပြင်းထန်သော ဖျားနာမှု ဖြစ်နိုင်ခြေ ပိုများပြီး ကလေး မွေးလာပြီးနောက် ကလေးကို COVID-19 ဖြစ်စေနိုင်သည့် အခြေအနေ ရှိပါသည်။ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံခဲ့သင့်၊ မသင့်ကို သိနိုင်ရန် သင့်ဆရာဝန်နှင့် တိုင်ပင်ပါ။



အချက် #6 COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများတွင် မိုက်ခရိုချပ်စ်များ သို့မဟုတ် ခြေရာခံစက်များ မပါဝင်ပါ။

COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများတွင် မိုက်ခရိုချပ်စ်များ သို့မဟုတ် ခြေရာခံစက်များ ပါဝင်သည်ဆိုသည့် သတင်းအချက်အလက်အမှားကို **မှားယွင်းကြောင်း အတည်ပြုထားပြီးပါပြီ။** ကာကွယ်ဆေးတစ်လုံးစီတွင် ဘာတွေပါလဲဆိုတာကို အတိအကျသိပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးတစ်လုံးစီ၏ ပါဝင်ပစ္စည်းစာရင်းကို [အွန်လိုင်း](#) တွင် တွေ့နိုင်ပါသည်။



အချက် #7 နာတာရှည်ရောဂါများ သို့မဟုတ် နေထိုင် မကောင်းမှုများရှိသူများသည် သူတို့ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံခံရဖို့ အလှည့်ရောက် သည်နှင့် ချက်ချင်း ထိုးနှံခံသင့်သည်။

သင့်တွင် ဆီးချိုကဲ့သို့ နာတာရှည် ရောဂါရှိနေပါက COVID-19 ကြောင့် ဖျားနာနိုင်ခြေ ပိုမြင့်မားပါသည်။ COVID-19 ကာကွယ်ဆေးများသည် နာတာရှည် ရောဂါများ သို့မဟုတ် နေထိုင်မကောင်းမှုများရှိသူများအတွက် ဘေးကင်းပြီး ထိရောက်မှုရှိပါသည်။